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گ�روهاجتماعی:افراد ناش��ناس یکشنبه ش��ب با در دست داشتن 
بمب ه��ای آتش زا س��اختمان ش��هرداری منطق��ه ۱۲ را به آتش 

کشیدند. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، تعدادی افراد ناشناس یکشنبه 
شب گذش��ته با صورت های پوشیده به ساختمان اصلی شهرداری 
منطقه ۱۲ تهران حمله ور ش��دند. بر اساس این گزارش، مهاجمان 
با کوکتل مولوتف )بمب های آتش زا( اقدام به آتش زدن س��اختمان 
اصلی شهرداری کردند. گفتنی است، مهاجمان از محل متواری شده 
و آتش نیز به سرعت اطفا شده است و روابط عمومی شهرداری تهران 
نیز این موضوع را تأیید کرد. سردار رحیمی، فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ درباره این حادثه اظهار داش��ت: یکشنبه شب گذشته افرادی 
که صورت های خود را پوش��انده بودند با بمب آتش زای دست س��از 

به س��اختمان ش��هرداری منطقه ۱۲ واقع در میدان ش��هدا حمله 
کردند. وی افزود: خوش��بختانه این حادثه خسارت جانی نداشت و 
تنها خس��ارت مالی ناچیزی به س��اختمان وارد شده است. فرمانده 
انتظامی تهران بزرگ گفت: مهاجمان به سرعت از محل گریخته و 
تحقیقات برای دستگیری آنها از همان شب آغاز شده است. همچنین 
حمیدرضا قالیباف، رئیس حراست کل شهرداری تهران در این باره 
گفت: ۲ راکب موتورسوار ناشناس، ساعت 35 دقیقه بامداد دوشنبه 
)دوم بهمن ماه( با شکس��تن یکی از شیشه های بخش اداری طبقه 
همکف ساختمان اصلی شهرداری منطقه ۱۲ شیء، مشتعل حاوی 
مواد آتش زا را به درون ساختمان پرتاب کردند. وی افزود: در کمترین 
زمان ممکن این آتش س��وزی توسط عوامل آتش نشانی اطفا شد، با 
این وجود خساراتی به طبقه همکف ساختمان شهرداری منطقه ۱۲ 

وارد شده اما خوشبختانه این حادثه مصدومی نداشته است. رئیس 
حراست کل شهرداری تهران تصریح کرد: موضوع از سوی مقام های 
امنیتی و انتظامی در حال پیگیری است و پس از بررسی ها نتایج به 

اطلاع شهروندان خواهد رسید.

گ�روهاجتماعی:رئیس دانشکده 
علوم پزشکی آبادان گفت: بروز گرد 
و خاک در جنوب غرب خوزستان 339 نفر را راهی 
بیمارستان کرد. علیرضا آموزنده با اشاره به اینکه 
این تعداد طی 3 روز گذش��ته به بیمارستان های 
تحت پوشش این دانش��کده در شهرهای آبادان، 
خرمش��هر و ش��ادگان مراجعه کرده ان��د، به مهر 
افزود: از تعداد کل مراجعان برای درمان مشکلات 
تنفسی ناش��ی از گرد و خاک در آبادان ۱۴۶ نفر  
به مراکز درمانی مراجعه کردند. وی اظهار داشت: 
از این تعداد 9۷ نفر به طور س��رپایی درمان و ۴9 
 نفر نیز بستری شدند، همچنین در خرمشهر نیز 
3۰ نفر س��رپایی درمان و ۲5 نفر بستری شدند. 
رئیس دانش��کده علوم پزشکی آبادان گفت: ۱3۸ 
 نفر در شادگان به مراکز درمانی مراجعه کردند که 
۱۴ نفرشان بستری شدند. به گفته آموزنده، ۱۲۴ 
نفر از مراجعان ش��ادگانی به مراکز درمانی پس از 

درمان سرپایی به منازل شان بازگشتند.

تعطیلیمدارس ■
در همین ب��اره، مدارس 
نوب��ت عص��ر روز گذش��ته 
مسجدسلیمان  )دوش��نبه( 
تعطیل اعلام شد،  براساس 
اع��لام اس��تانداری، مدارس 

نوبت عصر در مسجدسلیمان به دلیل غلظت بالای 
گرد و خاک تعطیل اعلام شد. این در حالی است 
که با دستور رئیس جمهور، معاون رئیس جمهور 
و رئی��س س��ازمان حفاظ��ت محیط زیس��ت به 
همراهی وزیر جهاد کش��اورزی ب��رای پیگیری 
ف��وری طرح های اخی��ر و کوتاه م��دت دولت در 
زمینه مبارزه با ریزگردها راهی استان خوزستان 
شدند.  رئیس جمهور صبح روز گذشته )دوشنبه( 

بررس��ی  وی��ژه  جلس��ه  در 
وضعیت آلودگی هوا و مشکل 
ریزگرده��ا در بخش هایی از 
مناطق جنوب غربی کش��ور، 
ضمن اخذ گ��زارش آخرین 
اقدامات انجام شده دستور داد 
کلانتری و حجتی برای نظارت بیشتر و پیگیری 
فوری طرح ها و برنامه های دولت عازم این مناطق 
شوند. رئیس جمهور در جلسات اخیر هیات وزیران 
ضمن بررس��ی آخرین وضعیت و علل توس��عه 
ریزگردها و آلودگی هوا در بخش هایی از کش��ور، 
دس��تور داده بود علاوه بر برنامه ه��ای درازمدت، 
اقدامات عاج��ل و کوتاه مدتی ب��رای مدیریت و 
کاهش آلودگی محیط زیست در مناطق یاد شده 

انجام شود. رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
و وزیر جهاد کش��اورزی همچنین موظف شدند 
گزارش اقدام��ات و هر گونه موانع احتمالی را به 

روحانی ارائه دهند.
خوزستانچشمانتظارباران ■

گفتنی اس��ت، مدیرکل هواشناسی خوزستان 
از پیش بین��ی وزش باد و در پ��ی آن احتمال فعال 
شدن کانون های داخلی گرد و غبار خبر داد. کورش 
بهادری با اشاره به تداوم پدیده گردوغبار در بیشتر 
ش��هرهای خوزستان، افزود: در حال حاضر به دلیل 
اینکه در هوا و جو تغییراتی ایجاد نشده، وضعیت گرد 
و خاک در بیشتر شهرها پایدار مانده است اما بتدریج 
دی��د افقی بهتر خواهد ش��د. وی با بی��ان اینکه در 
حال حاضر دید افقی در اهواز به ۲ کیلومتر رسیده 
اس��ت، افزود: در حال حاضر، گ��رد و خاک در حال 
فرونشست اس��ت و  زمانی این پدیده  از خوزستان 
خارج می ش��ود که بارش قابل ملاحظه یا تغییرات 

جوی مناسبی داشته باشیم. 
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رئیسادارهتوسعهانجمنهایاولیاومربیان
اعلامکرد

400 هزار دانش آموز 
در معرض خطر سوانح جاده ای

 رئیس اداره توسعه انجمن های اولیا و مربیان 
مدارس گفت: حادثه واژگونی سرویس مدرسه 
به دلی��ل خطای راننده پیکان��ی که به  عنوان 
سرویس مدرسه توس��ط والدین انتخاب  شده 
بود، صورت گرفته است و 3 دانش آموز مصدوم 
در بیمارس��تان بستری هس��تند. محمدرضا 
ولی زاده درباره حادثه واژگونی سرویس مدرسه 
در استان فارس، به فارس گفت:  این حادثه به 
دلیل خطای راننده پیکانی که به  عنوان سرویس 
مدرسه توسط والدین انتخاب  شده بود، صورت 
گرفته و متأس��فانه در این حادثه، راننده فوت 
و 5 دانش آم��وز نی��ز مصدوم ش��دند. ولی زاده 
خاطرنش��ان کرد: مشکلی که آموزش وپرورش 
دارد این است که طبق قانون، تأمین خودرو در 
مناطق روستایی بر عهده بخشداری و سازمان 
راه��داری و حمل ونق��ل جاده ای اس��ت و این 
سازمان ها موظفند مجوز فعالیت به شرکت های 
پیمان��کاری ب��رای تأمین س��رویس مدارس 
روس��تایی ارائه کرده و خودروهای موردنیاز را 
تأمین کنند اما متأسفانه با وجود تأمین اعتبار و 
درخواست آموزش وپرورش به این وظیفه عمل 
نمی شود. رئیس اداره توسعه انجمن های اولیا و 
مربیان م��دارس ادامه داد: بتازگی مکاتبه ای با 
وزارت راه وشهرسازی داشتیم و شرایط نامناسب 
دانش آموزان روستایی را یادآور شدیم؛ در حال 
حاضر ۴۰۰ هزار دانش آموز روس��تایی نیاز به 
خودرو برای حمل ونقل به سوی مدارس دارند اما 
به دلیل نبود خودروی مناسب در خطر هستند. 
وی تصریح کرد: از ابتدای سال، حوادث و سوانح 
آس��یب زا در حوزه روس��تایی بوده و در حوزه 
شهری فقط یک سانحه در کرمان اتفاق افتاده 
است. وی خاطرنشان کرد: آموزش وپرورش تنها 
وظیفه بسترسازی برای ساماندهی حمل ونقل 
دانش آم��وزان را دارد ام��ا وظیفه اصلی در این 
باره بر عهده بخشداری و س��ازمان راهداری و 
حمل ونقل جاده ای اس��ت و ادام��ه این روند و 
عمل نکردن به وظایف، باعث ایجاد نگرانی بین 

والدین و دانش آموزان خواهد شد.

امیر قاسمی، معاون امور اجتماعی و فرهنگی  ■
ش��هرداری منطقه ۱۰ تهران از فعالیت انجمن 
معتادان گمنام به عنوان همیاران پاکی محله در 

بوستان شهید عرب خبر داد.
ایرانی  ■ نشست هم اندیشی شرکت کنندگان 

در نمایشگاه فیتور با حضور علی اصغر مونسان، 
رئیس س��ازمان میراث فرهنگی و محمدحسن 
فدایی فر، سفیر ایران در اسپانیا در محل رزیدانس 
س��فارت ایران برگزار ش��د. علی اصغر مونسان، 
رئیس سازمان میراث  فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری گفت: »بی تردید برای اینکه بتوانیم 
گردشگر جذب کنیم باید داشته های کشور را 
معرفی کنیم و امیدواریم بسته تبلیغاتی خوبی را 

برای سال آینده ببندیم«.
اختتامیه هفدهمی��ن دوره انتخاب بهترین  ■

کتاب دفاع مقدس با حضور و س��خنرانی وزیر 
فرهنگ و با حضور مسؤولان لشکری و کشوری، 
ناشران، نویس��ندگان و برگزیدگان این دوره از 
جشنواره، روز سه شنبه سوم بهمن ماه در سالن 
خلیج فارس موزه انقلاب اسلامی و دفاع مقدس 

برگزار می شود. 
رئی��س اداره محیط زیس��ت ش��هر ته��ران  ■

گفت: توس��عه مترو یکي از راهبردهاي اصلي 
و اساس��ي براي کاهش آلودگي هواي پایتخت 
اس��ت. محمدحس��ین بازگیر افزود: بهترین و 
مناسب ترین وس��یله حمل ونقل عمومي مترو 
است، چرا که علاوه بر کاهش ترافیک و آلودگي 
هوا، در هزینه ها و وقت نیز تأثیر بس��یار زیادي 

دارد.
مؤس��س و مدیر عامل انجمن صرع ایران با  ■

اش��اره به اینکه تش��خیص و درمان صرع های 
مرزی می تواند پیچیده باشد، گفت: صرع های 
مرزی تشنج تیپیک ندارند و به طور مثال فرد در 
یک لحظه صحبت های نابجا، حرف های رکیک 
و کارهای اش��تباه انجام می دهد و پس از انجام 
آن پش��یمان می ش��ود. داریوش نسبی تهرانی، 
مدیرعامل انجمن صرع ایران در آستانه برگزاری 
چهاردهمین همایش بین المللی صرع در ایران، 
اظهار داشت: سال گذشته در کنگره بین المللی 
صرع بیش��تر موضوعات متداول در حوزه صرع 
همچون صرع های مقاوم و استاطوس مورد بحث 

 و گفت وگو قرار گرفت.
سازمان مدیریت پس��ماند در نخستین روز  ■

از هفت��ه هوای پ��اک با همکاری س��من های 
زیست محیطی و حضور گس��ترده شهروندان، 
کوهستان اوین درکه را از پسماند های رها شده 

پاکسازی کرد.

عضوشورایشهرتهرانعنوانکرد
تردید در اجرای طرح جدید ترافیک 

عضو شورای اسلامی شهر تهران گفت : بعید 
می دانم طرح جدید ترافیک به تصویب ش��ورای 
ش��هر تهران برس��د. خلیل آبادی درباره بررسی 
طرح جدید ترافیک گفت: هنوز این موضوع در 
صحن شورا بررسی نشده است و در حال حاضر 
در کمیس��یون حمل ونقل شورا در حال بررسی 
اس��ت. وی با بیان اینکه بعید است این طرح به 
 تصویب برس��د، گفت: طبق قان��ون در نهایت  تا

 ۱5 بهم��ن باید این طرح به تصویب برس��د اما  
بعید می دانم سال آینده طرح جدید اجرایی شود. 
به گفته عضو شورای شهر تهران، اگر طرح جدید 
در سال آینده اجرایی نشود طبق روال قبل آرم 
طرح ترافیک را توزیع خواهیم کرد.  خلیل آبادی 
در باره وضعیت سهمیه ها گفت:  سهمیه ها هم به 
روال قدیم و به طور قطع نرخ ها نیز بر پایه سال 

گذشته است و تغییر جزئی خواهد کرد.

معاونشهردارسابقتهران:
نجفی اسناد بدهی 52 میلیاردی را 

منتشر کند
معاون قالیباف از نجفی خواس��ت اس��ناد 
بده��ی 5۲ هزار میلیاردی ش��هرداری تهران 
را منتش��ر کند. قدرت الله گودرزی با اش��اره 
به گزارش��ی که نجفی از عملکرد ۱۲ س��اله 
مدیریت ش��هری ارائه کرد، ب��ه فارس  گفت: 
این گ��زارش س��یاه  نمایی ب��وده و انصاف در 
آن رعایت نش��ده ب��ود. وی اف��زود: برخی از 
گمان های بد نیز گناه اس��ت و بهتر بود آقای 
نجف��ی با کم��ی تأمل و بررس��ی بیش��تر به 
عملکرد ش��هرداری می پرداخ��ت. البته جای 
 این پرس��ش هم مطرح است که چطور ظرف 
۱۰۰ روز توانس��ته اند ۱۲ س��ال مدیری��ت را 
بررسی کنند؟ وی در پاسخ به این پرسش که 
اعلام ش��ده شهرداری 5۲ هزار میلیارد تومان 
بدهی در ۱۲ سال گذشته برجا گذاشته است،  
گفت: به آقای نجفی عرض می کنم ش��ما به 
عنوان ش��هردار باید اطلاعات��ی که از مدیران 
می گیری��د دقیق باش��د، نه اینکه یکس��ری 
اطلاع��ات را عنوان کنید و در اع��داد و ارقام 
دس��تکاری کنید. گودرزی اف��زود: ۱۷ مرداد 
9۶ کتابچ��ه ای 5۷ صفحه ای به ش��ورا ارائه و 
یک نس��خه آن را به نجفی، شهردار منتخب 
تهران تقدیم کردم. اگر آقای نجفی قدری این 
کتابچه را مطالعه کرده ب��ود دیگر این آمار و 
ارق��ام را مطرح نمی کرد و در تریبون عمومی 

تشویش و بدگمانی ایجاد نمی کرد.

شکایت نیروی انتظامی 
از شهرداری تهران

نی��روی انتظام��ی از ش��هرداری تهران به 
خاطر اظهارات شهردار تهران شکایت کرد. به 
گزارش میزان، معاونت حقوقی نیروی انتظامی 
از ش��هرداری تهران به دلیل ارائه گزارش های 
غیرواقعی درباره عقد قرارداد میلیاردی با ناجا 
در زمان انتخابات ریاس��ت جمهوری شکایت 
ک��رد. در مت��ن ای��ن اطلاعیه آمده اس��ت: با 
اس��تناد به گزارش ش��هردار تهران در جلسه 
علنی شورای ش��هر و ارائه گزارش غیرواقعی 
مبنی بر عقد ق��رارداد میلیاردی ش��هرداری 
با یک��ی از واحد های ناج��ا در زمان انتخابات 
ریاست جمهوری که روزنامه ها با تیتر اختلاس 
جدید ش��هرداری و ناجا در زمان انتخابات از 
آن نام بردند، معاونت حقوقی ناجا از شهرداری 
تهران برای ارائه این گزارش بدون مستندات 
قانون��ی اع��لام ش��کایت کرد. بر اس��اس این 
گ��زارش هر چند رواب��ط عمومی و بین الملل 
ش��هرداری ته��ران بعد از ظهر هم��ان روز با 
ارس��ال خبری، این تیتر را شیطنت رسانه ها 
برش��مرد و به ص��ورت مبهم این ادع��ا را رد 
کرد ام��ا با رایزنی های معاون��ت حقوقی ناجا 
از ارس��ال مدارک و مستنداتی که شهردار آن 
را علام کرده بود س��ر باز زد. معاونت حقوقی 
ناجا گفت: انتظار می رود شهردار تهران صرف 
شنیده ها و گزارشات تصمیم نگیرد و تا دلیل 
و مدرک متقنی در دس��ت ندارد نس��بت به 
اعلام موضوع اقدام نکرده و موجبات تشویش 
اذهان عمومی را فراهم نیاورد. طبیعی اس��ت 
پلیس تهران تمام تلاش خ��ود را برای انجام 
ماموریت های مش��ترک با ش��هرداری تهران 
ب��ه کار می بندد و حتما در س��ایه همفکری و 
همدلی ب��ا یکدیگر می ت��وان خدمات بهتر و 

بیشتری را به شهروندان  ارائه کرد.

نیمکت

گروهاجتماعی:مدتی پیش بود که اظهارات رئیس 
دانشگاه آزاد درباره سود ۸ هزارمیلیاردی مؤسسات 
کنکوری دوباره موضوع »حذف کنکور« را داغ کرد. 
موضوع��ی که رئیس مجلس اواخر آبان ماه س��ال 
جاری درباره اش گفت: موضوع حذف کنکور حتی 
در مجلس هم به تصویب رسید که به دلیل مغایرت 
با سازوکار وزارتخانه ها انجام نشد. البته اگر سازمان 
سنجش منحل شود، می توان موضوع حذف کنکور 

را به سرانجام رساند! 
این موضوع در ماه های گذشته به اندازه ای جدی 
ش��ده اس��ت که حتی وزیر علوم نیز نسبت به آن 
واکنش نشان داده و گفته است: »باید الگوی جدید 
پذیرش در رش��ته های پرطرفدار را حداقل ۴ تا 5 
سال قبل از زمان ورود به دانشگاه برای دانش آموزان 
و خانواده ها ش��رح داد تا بتوانند بر اساس آن الگو 
جلو آمده و در رشته های مورد علاقه خود تحصیل 
کنند.« اما ش��واهد و اظهارات برخی مدیران نشان 
می دهد این روزه��ا مخالفت هایی با حذف کنکور 
وجود دارد. علیرضا س��لیمی، عضو هیات رئیس��ه 
کمیس��یون آموزش هم  در این باره اظهار داشت: 
دس��تگاه های اجرایی مرتبط با کنکور عزمی برای 
حذف کنکور از سیس��تم آموزشی کش��ور ندارند. 
این در حالی است که در تازه ترین اظهار نظر انجام 
شده، این بار دبیرکل شورای عالی آموزش وپرورش 
به موضوع حذف کنکور اشاره کرده و  گفته است: 
»آموزش وپرورش اقدام��ات ویژه ای را انجام داده تا 
آنچه را س��ازمان س��نجش می خواهد تا حدودی 
تأمین کند اما  به نظر می رس��د این سازمان به هر 

دلیلی مایل نیست کنکور حذف شود«.
تأمیننشدناهدافآموزشوپرورش ■

نوی��د ادهم در برنامه رادی��و گفت وگو، کنکور 

بی��ن  وصل��ی  حلق��ه  را 
آموزش وپ��رورش و آم��وزش 
علمی دانس��ت و گف��ت: در 
طراح��ی ای��ن روش پذیرش 
دانش��جو بای��د ه��م مناف��ع 
اه��داف  و  آموزش وپ��رورش 
ای��ن نظ��ام و ه��م مناف��ع و 
اهداف آم��وزش عالی تأمین 
ش��ود که از نظر م��ا، اهداف 

آموزش وپ��رورش را این روش پذیرش دانش��جو 
تأمی��ن نمی کند. وی افزود: به دلیل آس��یب های 
فرهنگ��ی، اجتماع��ی و روان��ی که کنک��ور برای 
دانش آم��وز و خان��واده اش ب��ه وجود م��ی آورد و 
فرآین��د یاددهی و یادگیری را مش��کل می کند، 
 سال هاست فریاد می زنیم و به این روش پذیرش 

معترض هستیم.

دلایلحذفنشدنکنکور ■
عال��ی  دبی��رکل ش��ورای 
آموزش وپ��رورش ب��ه قان��ون 
حذف کنکور اشاره و بیان کرد: 
مجلس وارد بحث ش��ده است 
و ۲ بار قانون��ی را تنظیم کرد 
که بر اس��اس آن اگر عملیاتی 
می شد امید بود کنکور حذف 
شود اما به دلایلی تاکنون موفق 
نشده است و یکی از این دلایل که دوستان آموزش 
عالی در سازمان سنجش بیان می کنند این است که 
آزمون های آموزش وپرورش استاندارد نیست. وی با 
طرح پرسش��ی عنوان کرد: بای��د موضوع دیگری را 
مطرح کرد که آیا دوس��تان ما در سازمان سنجش 
به ط��ور دقیق، علمی و جدی ب��اور دارند این روش 
کنکور را باید تغییر دهند یا حذفش کنند یا خیر؟ 

اگر باور دارند آن زمان می توانیم وارد مذاکره شویم 
و روشی را انتخاب کنیم که هم تأمین کننده اهداف 
آنها باش��د و هم تأمین کننده اهداف ما، اگرنه ما در 
درون سیستم خودمان سال هاست که امتحاناتی را 
برگزار می کنیم و از نظر خودمان هم معتبر است و 
بر اساس آن مدارک تحصیلی مان را صادر می کنیم.

تمایلنداشتنسازمانسنجش ■
نوی��د اده��م اف��زود: از زمانی که بح��ث قانون 
سنجش و پذیرش دانشجو مطرح شد، واژه سوابق 
تحصیلی مطرح شد که باید بر اساس استانداردها 
باش��د تا مورد تایید سازمان سنجش قرار بگیرد. از 
آن زم��ان آموزش وپرورش اقدامات ویژه ای را انجام 
داد ک��ه آنچ��ه را که آنها  می خواهن��د تا حدودی 
تأمین کند. اقدامات خیلی خوبی انجام ش��د و بر 
اساس آن س��وابقی هم تقدیم دوستان شد اما  به 
نظر می رسد به دلیل اینکه آنها به هر دلیلی مایل 
نیستند کنکور حذف شود، لذا نپذیرفتند و مقداری 
هم که پذیرفتند در اصطلاح تأثیر مثبت می دهند. 
وی به برخی از اقدامات آموزش وپرورش برای تأمین 
نظر سازمان سنجش برای حذف یا جایگزین کردن 
کنکور اشاره کرد و گفت: امتحانات به صورت نهایی 
و سؤال و زمان واحد در کل کشور برگزار می شود. 
در تصحیح اوراق، س��ربرگ اوراق برداشته می شود 
و مس��ائل امنیت��ی در طراحی، توزیع س��ؤالات و 
برگزاری جلسات امتحانات لحاظ می شود. استفاده 
از فناوری های جدید و تأس��یس بانک اطلاعات و 
سؤالات، مسیرهایی است که تاکنون طی کرده ایم، 
هرچند به طور قطع این اقدامات نهایی نیس��ت و 
می تواند بهتر از این هم انجام ش��ود اما مشروط بر 
اینکه مطمئن باشیم دوستان ما در سازمان سنجش 

به وعده خود عمل می کنند.

پروندهحذفکنکوربااظهارنظرهایمدیرانآموزشوپرورشواردفازتازهایشدهاست

ابهام در حذف کنکور!
نویدادهم،دبیرکلشورایعالیآموزشوپرورش:سازمانسنجشتمایلیبهحذفکنکورندارد؟

آوایشهر

نوی�داده�م:ب�هدلیلآس�یبهای
فرهنگی،اجتماعیوروانیکهکنکور
برایدانشآموزوخانوادهاشبهوجود
میآوردوفرآیندیاددهیویادگیری
رامشکلمیکند،سالهاستفریاد
میزنی�موب�های�نروشپذی�رش

معترضهستیم
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افزایشقیمتداروباگرانیدلار
وزیربهداشت:

نظامپرداختی»پرستاران«عادلانهنیست
گ�روهاجتماعی:یک مس��ؤول 
درب��اره  دارو  و  غ��ذا  س��ازمان 
احتمالات گرانی دارو به دلیل افزایش قیمت دلار 
توضیح داد. به گزارش تسنیم، کیانوش جهانپور 
درباره تاثیر گرانی دلار بر افزایش قیمت دارو اظهار 

داشت: به تبع افزایش قیمت 
افزایش  باع��ث  دلار ش��اید 
تولی��دات  در  دارو  قیم��ت 
داروی��ی و همچنین افزایش 
هزینه واردات دارو می ش��ود 
البته همه این موارد براساس 

بررسی و برگزاری جلسات قیمت گذاری صورت 
می پذیرد تا به یک قیمت منطقی دست پیدا کنیم 
تا به بیماران فش��ار نیاید. وی با تاکید بر اینکه ما 
منطقی س��ازی قیمت دارو را دنبال می کنیم نه 
افزای��ش قیمت دارو، گفت: ب��ا این وجود نگرانی 
عمده ای نداریم اما مجلس باید به بودجه بیماران 
خاص که لیس��ت جدیدی نیز اضافه شده است 
توجه بیشتری داشته باشد زیرا فصل بودجه است 

و روند اعتبارات باید به صورتی پیش رود تا بیمه ها 
نیز دچار مشکل نشوند. جهانپور با اشاره به یارانه 
یکهزار و ۷۰۰ میلیارد تومانی دارو برای بیماران به 
روند تولیدات دارویی نیز گریزی زد و گفت: تولید 
مواد دارویی ایران در روسیه شروع شده است ولی 
چشم انداز ۲۰ساله می گوید 
ما باید در منطقه رتبه نخست 
عل��م و فن��اوری از جمله در 
حوزه سلامت و دارو را کسب 
کنیم در حالی که با صادرات 
کنونی داروهای مان این روند 
همخوانی ندارد. وی درباره برخی تعاریف نادرست 
از طرح تحول س��لامت از جمله در حوزه دارو نیز 
خاطرنش��ان کرد: طرح تحول سلامت بخشی از 
نظام س��لامت است، یعنی این طرح برای جبران 
برخی کاس��تی ها اجرا شد تا بتوان در روند رو به 
جلو، نظام سلامت کشور را ارتقا داد، بنابراین طرح 
تحول س��لامت به معنای کلیت نظام سلامت و 

دارویی ایران نیست.

ح��وزه  »در  اجتماع�ی: گ�روه
پرس��تاری هم کمبود نیرو وجود 
دارد و هم فش��ار کار این قش��ر از جامعه بسیار زیاد 
است«. به گزارش فارس، سیدحسن هاشمی با بیان 
این مطلب در حاشیه مراسم بزرگداشت روز پرستار 

اظهار داش��ت: به رغ��م اضافه 
ش��دن تخت های بیمارستانی 
تعداد پرس��تاران متناس��ب با 
بیماران نیست و نیاز به پرستار 
احساس می شود. وی افزود: در 
حوزه پرستاری هم کمبود نیرو 

وجود دارد و هم فش��ار کار این قشر از جامعه بسیار 
زیاد است، از طرفی پرستاران هم با چالش استخدام 
و هم چالش مطالبات مواجه اند. وزیر بهداشت ادامه 
داد: به دلیل اینکه به رغ��م ایجاد ۲۴ هزار تخت در 
سطح کشور، تعداد پرستاران، حداقل نیرویی است 
که خدمات را انجام می دهند و در واقع بخش زیادی 
از خدمات به دوش خود مردم یا پرس��تارانی اس��ت 
که به جای چند نفر کار می کنند. هاش��می عنوان 

کرد: تلاش می کنیم تا پایان سال جاری معوقات تا 
شهریورماه یکجا پرداخت شود و اقدامات لازم در این 
زمینه صورت گیرد. وزیر بهداشت با اشاره به اینکه 
قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری ۱۰ سال پیش 
تصویب ش��ده ولی اعتبار لازم در این زمینه وجود 
ن��دارد، یادآور ش��د: س��ازمان 
برنامه و بودجه با مجلس باید 
در این زمینه همکاری کند و 
بودجه هایی که ارائه می ش��ود 
کاغذی نباشد، از طرفی شورای 
نگهبان نی��ز وظیفه رصد این 
مسأله را دارد. هاشمی با اشاره به اینکه نظام پرداخت 
به پرستاران عادلانه نیس��ت، گفت: امیدوارم تدابیر 
لازم در این راستا انجام شود. وی درباره همپوشانی 
بیمه ها گفت: افرادی که ۲ دفترچه بیمه دارند هزینه 
اضافه به سیستم تحمیل می کنند. منابع باید یکجا 
تجمیع ش��ود و افراد باید از یک دفترچه یا کد ملی 
خدمت بگیرند که قانون لازم در این راستا وجود دارد 

ولی ضعف هایی در اجرای آن داریم.

چهرهروزدارو

کوتاهوگویا


